
Zastępca Wójta wyjaśnił ,Ŝe  dzierŜawca złoŜył podanie o rozwiązanie umowy dzierŜawy z 
dniem 1 stycznia 2008 r. Liczba osób objętych opieką w tym ośrodku wynosiła 220 i lekarz 
nie będzie świadczył usług medycznych .  
Komisja przyj ęła do w/w tematu następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna przyjęła informacj ę i pozytywnie zaopiniowała realizację uchwał 
Rady Gminy za rok 2007  nie wnosząc uwag .  
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                        Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                              Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                  Data podpisania :  
2008.01.23                                                                                 2008. ……………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Protokół Nr 15/08 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 27 lutego  2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 1050  

 
 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec, 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca  i w części posiedzenia skarbnik. 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 lutego 2008 r.   
4.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez 

obywateli za rok 2007  
Opinia komisji na sesję  

5.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 
rok  
Opinia komisji na sesję  

6.Ocena realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2007 
Opinia komisji na sesję  

7.Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Statutu Gminy Stargard Szczeciński  
Opinia komisji  

8.Sprawy róŜne  
9.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej  
Ad.2 
Protokół N 14/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty przez komisję 
jednogłośnie  bez odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przeanalizowała, 
uzyskując odpowiedzi lub wyjaśnienia na zadawane pytania bądź uwagi , a następnie te 
projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt  uchwały Nr XV/94/08 w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków 

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 
przyznawania , a takŜe wysokość,    szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
nauczycielom dodatku mieszkaniowego 
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- projekt  uchwały Nr XV/95/08 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad udzielania 

i rozmiaru zniŜek dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze 
w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych , wychowawczych i opiekuńczych 

- projekt uchwały Nr XV/96/08 uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Stargard Szczeciński 

Zastępca wójta omówił w/w projektyuchwał , komisja uwag nie wniosła i zaopiniowała je 
pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr XV/97/08  o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Stargard  
Szczeciński i nabywania nieruchomości do zasobu gminnego  

Zastępca wójta  w trakcie omawiania projektu uchwały , odczytywał brzmienie 
zmienianych zapisów z uchwały obowiązującej. 
Radny Lutyński zgłosił swoje wątpliwości  co do zapisu w § 8 obowiązującej uchwały 
gdzie zapis mówił o zwolnieniu „ na rzecz osoby „ a  zdaniem radnego powinno być na  
„rzecz podmiotu”. 
Wątpliwości radnego zostały wyjaśnione przez zastępcę wójta przy udziale skarbnik na 
podstawie zapisów ustawy o gospodarce nieruchomościami.  
- projekt  uchwały Nr XV/98/08 w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku Gmin 

Dorzecza Iny- komisja zaopiniowała pozytywnie,  
- projekt  uchwały  Nr XV/99/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin 
Wójt Gminy wyja śnił  , Ŝe umknął mu gdzieś ten wniosek i  dlatego nie znalazł się na sesji  
styczniowej  ,a wniosek został złoŜony w roku 2006 przez Pana Jana 
Szutkowskiego . Wójt poinformował ,Ŝe komisja gospodarki negatywnie zaopiniowała ten 
projekt uchwał , poniewaŜ uwaŜają , iŜ naleŜy obejmować całe obręby ,a nie punkty . 
Radny Lutyński – powiedział , czy jest sens zmiany , kiedy się   mówi   o 
zmianie przepisów . Został  złoŜony wniosek , ale rada nie musi uchwalić , bo za tym 
idą środki finansowe .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe po przetargu będziemy wiedzieli dokładnie ile co będzie 
kosztowało , kolejno wójt poinformował , Ŝe będą uchwały przygotowywane pod całe 
obręby i wymienił m.in. obręb Grzędzic.  
Komisja dwoma głosami pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały przy jednym 
głosie opiniującym negatywnie . 
- projekt  uchwały Nr XV/100/08  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji  
- projekt uchwały  Nr XV/101/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
Komisja w/w projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XV/102/08  w sprawie zmiany budŜetu Gminy Stargard Szczeciński 

na 2008 rok 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały i poinformow ała ,iŜ moŜe ulec zmianie tytuł 
uchwały i zapis w § 1 . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
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- projekt uchwały Nr XV/103 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. oraz zmiany 

wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu 
Unii Europejskiej , niepodlegających  zwrotowi środków  z pomocy udzielanej 
przezpaństwa członkowskie  ( EFTA ) oraz innych środków pochodzących ze źródeł 
zagranicznych niepodlegających zwrotowi  

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały i zaznaczyła . Ŝe zmiana związana jest 
z realizacją przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej projektu „ Integracja społeczna 
w powiecie  stargardzkim „dlatego jest przesunięcie środków do innego działu, 
a wprowadzona druga zmiana umoŜliwi udzielenie poŜyczki  przez Wójta Gminy dla 
„WIR” Wiejska Inicjatywa Rozwoju Gmin. 
Radny Lutyński – pozytywnie odniósł się do udzielenia poŜyczki przez Wójta  dla WIR-u 
i zaproponował, aby  zlecić im opracowanie planów rozwoju miejscowości, które winny 
być opracowywane  wcześniej  np. w miesiącu maju czy czerwcu. Dalej radny powiedział, 
Ŝe jego pytanie dotyczy  przesunięcia środków w wysokości 29160  zł z działu  852 – 
pomoc społeczna do działu 853 –pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej , aby nie 
zabierać środków dla tych najuboŜszych , środków na zasiłki jest mało i jeszcze ich się 
okraja i zdaniem radnego - będzie trudniej je uzyskać .  
Skarbnik Gminy wyja śniła , Ŝe przesunięte środki b ędą przeznaczone na ten sam cel tylko 
zapisane zostaną w innym rozdziale, w ramach tego programu udzielane będą równieŜ 
zasiłki celowe . JeŜeli zabraknie środków w rozdziale 85214 to GOPS wystąpi z wnioskiem 
o  zwiększenie.  
Radny Lutyński stwierdził ,Ŝe swoją decyzję przedstawi na sesji. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .     
- projekt uchwały  Nr XV/104/08 w sprawie zasad przyznawania środków Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przeznaczonych na 
dofinansowanie zadań w zakresie budowy  indywidualnych oczyszczalni ścieków  

Radny Lutyński odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział ,Ŝe według jego zdania 
naleŜałoby w § 4 ust.1 w punktach 1,2 ,3 kwoty zwiększyć o 500 zł , uszczegółowić zapis 
czy to kwota brutto , czy netto ,  i co z wnioskami , które zostały juŜ złoŜone . 
Skarbnik gminy wyjaśniła , ze nie ma potrzeby określania , bo kwota jest zapisana.  
Wójt Gminy – wyja śnił , Ŝe wnioski w roku 2008 składane są do końca czerwca . 
Kolejno wójt poinformował o zmianach „ kosmetycznych „ w projekcie uchwały i co jest 
proponowane do wykreślenia z projektu umowy stanowiącej załącznik nr 2 do projektu 
uchwały- jako wniosek komisji gospodarki .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.4 
Przewodniczący komisji omówił informację o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i 

wnioskach kierowanych przez obywateli za rok 2007. 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i przyj ęli  następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna  uwag nie wniosła i informację przyj ęła . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.5 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do informacji dotyczącej realizacji 
budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 rok . 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i przyj ęli opini ę , jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za 2007 rok . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
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Ad.6 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag  do otrzymanej informacji tj. sprawozdania 
z wykonania budŜetu szkół za 2007 rok i przyjęli  następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu Ośrodka 
Administracyjnego Szkól za rok 2007 . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.7 
Członkowie komisji otrzymali projekt statutu Gminy Stargard Szczeciński w którym 
zostały naniesione proponowane zmiany zgłoszone podczas dyskusji nad projektem 
statutu , na posiedzeniach komisji w miesiącu listopadzie . 
W trakcie dyskusji radny Luty ński zgłosił swoje propozycje , a mianowicie :  
w § 53 ust.3  dopisać słowo „ niezwłocznie „ po słowie umieszcza się , 
w § 58  ust.1 pkt 4 otrzymuje brzmienie : – co najmniej 3 radnych   ( a jest 5 radnych )  
                      pkt 5 otrzymuje brzmienie : - co najmniej 50 mieszkańców posiadających 
                                                                        prawo wyborcze  
w § 111 .1. –warunkiem utworzenia klubu jest zadeklarowanie w nim udziału przez  
                     co najmniej 3 radnych – ( propozycja była 3 i 5 radnych ) 
Pozostali członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do propozycji radnego Lutyńskiego 
i zdecydowali  , iŜ zaproponowane zmiany stanowić będą propozycję – wniosek całej 
komisji . 
Ad.8 
Radny Lutyński zwrócił się z prośbą , aby objąć pomocą Pana Sadko Rudolfa 
w Małkocinie , aby była to pomoc w formie doŜywiania , a nie dania pieniędzy , natomiast 
Pan Edward Sadko  jak poinformował radny ,wyraził wolę na leczenie przymusowe . 
Radna Domańska – zwróciła uwagę w swojej wypowiedzi na bardzo zły stan techniczny 
dróg osiedlowych i to ,Ŝe budowana jest blisko świetlicy jako dobudówka do istniejącego 
sklepu  prawdopodobnie pijalnia piwa . 
Wójt Gminy – w sprawie dróg osiedlowych odpowiedział ,Ŝe są to obecnie drogi pod 
zarządem agencji  i tutaj wójt stwierdził ,Ŝe naleŜałoby te drogi przejąć i remontować . 
Wójt Gminy – poinformował o następujących sprawach : 
-  o tym ,iŜ z końcem lutego  kończą się „ogniska przedszkolne” prowadzone w 
świetlicach, a nowy program zacznie obowiązywać od około 20 kwietnia i będzie trwał 
do końca roku 2009 , i na tą przerwę planujemy zatrudnić osoby, pokrywając im płace 
środkami  z budŜetu gminy, 

- o zgłoszeniu gminy do programu „ Boisko w kaŜdej gminie „ wskazano teren między 
jednym , a drugim Witkowem lub Sowno , 

- projekt z Funduszu  Spójności  nie znalazł się na liście i w konkursie ten wniosek ma 
największe szanse . 

Ad.9 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował za 
udział i zamknął posiedzenie .  

 
 
Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                               Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                        Data podpisania : 
2008.02.27                                                                                        2008. ………………….         

 


